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Protokół nr 9/2025 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Oświaty i Ochrony Środowiska  odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu 27 stycznia 2025 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 7/7 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy 

4) Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy  

 

 

Pani Urszula Fidorczuk – Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie i zaproponowała 

następujący porządek obrad:  

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 16 grudnia 2024 r.  

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Małkinia Górna do 

realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – 

edycja 2025 ogłoszonego przez Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej. 

3) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Małkini Górnej. 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju i Promocji 

Wolontariatu w Gminie Małkinia Górna na 2025 rok. 

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej nr 1074 w obrębie 

ewidencyjnym Rostki Wielkie w gminie Małkinia Górna. 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Małkinia 

Górna na rok 2025. 

7) Sprawy różne. 

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, został on przyjęty jednogłośnie. Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 16 grudnia 2024 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało 7 

radnych.  

 

Punkt 2. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - omówiła projekt uchwały. 

Program cieszy się dużym zainteresowaniem. W roku 2025 zamierza się objąć pomocą 25 osób 

z niepełnosprawnością  z terenu Gminy Małkinia Górna, w tym 4 dzieci. Otrzymana kwota 

wsparcia to 237 232,37 zł. Głównym celem programu jest wsparcie członków rodzin lub 

opiekunów sprawujących bezpośrednią opiekę nad osobami z niepełnosprawnością, w tym  

dziećmi, poprzez odciążenie ich od codziennych obowiązków związanych ze sprawowaniem 
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opieki, zapewnienie czasu na odpoczynek i regenerację. Program finansowany jest w 100% ze 

środków Funduszu Solidarnościowego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy Małkinia Górna do realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 ogłoszonego przez Ministra Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej. Głosowało 7 radnych. 

 

 

Punkt 3. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – odniosła się do 

wszystkich zarzutów zawartych w skargach. Omówiła szczegółowo przebieg całego 

postępowania, które toczy się od 2015 r. Przedstawiła formy pomocy, które zostały udzielone 

skarżącej.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Dariusz Rafalik – Wójt, pani Urszula Fidorczuk, pan Zbigniew 

Nietubyć, pani Katarzyna Sobieska. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – zapytał, czy nie były wzięte pod uwagę mediacje sądowe. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – przekazała, że trzeba taką formę przedyskutować z mecenasem. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – podziękował pani Kierownik za bardzo obszerne wyjaśnienia. 

Zapytał dlaczego kopie skarg nie są przesyłane radnym. Ponowił prośbę o udostępnienie 

protokołu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z posiedzenia z dnia 9 grudnia. Poprosił również 

o protokół z ostatniego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Pani Urszula Fidorczuk - przekazała, że skargi opiniuje komisja Skarg, przedstawia ją na sesji 

i wtedy możemy się z nią zgodzić lub nie. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że byłby za tym aby nie udostępniać treści 

skarg. 

 

Pan Józef Jagiełło – wskazał, że takie praktyki były wcześniej stosowane, skargi były 

przesyłane radnym bez danych osoby skarżącej.   

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – wyjaśnił, ze wgląd w całą dokumentację ma Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji i to ona wydaje stosowną opinię dla rady. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na 

działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Małkini Górnej. Głosów za 6, przeciw: 

0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych. 

 

 

Punkt 4. 

 

Pani Sylwia Lipska - podinspektor ds. społecznych, ochrony zdrowia, kultury oraz współpracy 

z organizacjami pozarządowymi – omówiła projekt uchwały. Program Rozwoju i Promocji 

Wolontariatu w Gminie Małkinia Górna na 2025 rok stanowi podstawę do praktycznej 

realizacji zadań ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1491 z późn. zm.). Realizacja zadań w formie 

programu pozwoli na koordynowanie działań w zakresie wolontariatu na terenie całej gminy. 

W świetle powyższego podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju i Promocji 

Wolontariatu w Gminie Małkinia Górna na 2025 r. jest zasadne. 

 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu Rozwoju i Promocji Wolontariatu w Gminie Małkinia Górna na 2025 rok. Głosowało 

7 radnych. 

 

 

Punkt 5. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Jest to uchwała dotycząca 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki ewidencyjnej nr 1074 w obrębie ewidencyjnym Rostki Wielkie. Uchwała dotyczy 

zmiany przeznaczenia gruntu na budowę biogazowni, o taką zmianę wnioskował ZGKiM. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – zapytał, czy jest to działka po byłym wysypisku śmieci. Dlaczego nie 

bierzemy pod uwagę lokalizacji w Zawistach Podleśnych. Byłaby to miej uciążliwa lokalizacja.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wyjaśnił, że jest to działka w obrębie ewidencyjnym 

Rostki Wielkie, położona od strony Zawist Podleśnych, zlokalizowana po byłym wysypisku 

śmieci. Z perspektywy budowy biogazowni i całej sieci towarzyszącej korzystniej jest 

wykorzystać wskazaną w uchwale działkę. Natomiast umowa dzierżawy na działkę 

w Zawistach Podleśnych obowiązuje nas do 2031 roku.  

 

Pan Józef Jagiełło – zapytał, czy wskazana działka jest terenem „czystym”. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał informację, że jest to łąka, w dokumentach jest 

wskazany las. Jest to bardzo korzystna lokalizacja.  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej nr 1074 w 

obrębie ewidencyjnym Rostki Wielkie w gminie Małkinia Górna. Głosów za 6, przeciw: 0, 

wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych.  

 

Pani Urszula Fidorczuk – Przewodnicząca Komisji przekazała prowadzenie obrad panu 

Łukaszowi Maliszewskiemu – Zastępcy Przewodniczącej Komisji. 

 

Obrady Komisji opuściła pani Urszula Fidorczuk. 

 

     Przewodnicząca Komisji 

             Urszula Fidorczuk 

 

  

Punkt 6. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały zgodnie z 

uzasadnieniem do uchwały. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Małkinia Górna na rok 2025. Głosów za 5, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. 

Głosowało 6 radnych. 

 

 

Punkt 7. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał informację, że od kolejnej sesji materiały 

będą przekazywane radnym tylko elektronicznie, na skrzynki służbowe. Jeżeli będzie potrzeba 

będziemy drukować materiały. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – zgłosił, aby materiały na sesję były dostarczane dla radnego w formie 

papierowej. 

 

Pan Józef Jagiełło: 

 – czy w związku z trwającą budową drogi na ul. Sobieskiego droga będzie całkowicie 

zamknięta, 

- zamknięcie kasy w urzędzie- czy było konieczne, 

- deklaracja dotycząca wyrobów azbestowych, czy jest to obowiązek, informacje powinny być 

umieszczone na tablicach sołeckich, nie tylko na stronie internetowej urzędu, 

- zgłaszanie szkód  w uprawach wyrządzonych przez dziki, coraz więcej szkód, bardzo 

skomplikowana procedura. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wyjaśnił, że wskazana droga będzie zamknięta jednego 
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wieczoru, podczas wylewania warstwy asfaltu. W kasie w urzędzie było coraz mniej wpłat.  

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że terminal został w urzędzie, 

można uiszczać opłaty skarbowe.  

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy- przekazał, że deklaracja dotycząca wyrobów 

azbestowych powinna być złożona jeżeli zamierzamy ubiegać się o dofinansowanie na 

wymianę dachu.  

 

Pani Milena Sienicka – przekazała, że w sołectwie radnej, przeciwnie mieszkańcy prosili 

o elektroniczne przekazywanie informacji z urzędu. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

                   Zastępca Przewodniczącej Komisji 

                          Łukasz Maliszewski 

 

 

 

 

Protokolant: 

Edyta Frydrych 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


